
Magnus Sunesson – 10-årsjubileum 2024! 
 
Sedan jag började som golfbaneförbättrare 2014 har 51 golfklubbar utnyttjat mina råd 
och praktiska hjälp. Nedan listar jag tre huvudskäl till varför de gjort det: 
 
Behovet av en extern åsikt för att eliminera "hemmablindhet" 
Även om det i allmänhet är lätt att kritisera andra banor, är det oftast svårare att 
upptäcka bristerna på ens egen. Det är därför jag vanligtvis kan identifiera 100 eller fler 
förbättringsmöjligheter vid min första granskning av en bana, varav de flesta kan 
genomföras med hjälp av klubbens egen banpersonal. 
 
Behovet att rätta till tidigare misstag 
Att höja en golfbana till en högre nivå kräver både konstnärskap och hantverkskunnande. 
Tidigare misslyckade justeringsarbeten vittnar om detta. Djävulen ligger i detaljerna - 
tillgång till arbetskraft och maskiner räcker helt enkelt inte. 
 
Ambitionen att stärka klubbens "Sence of place" 
När man frågar golfare vad som gör att de föredrar en klubb framför andra, är det sällan 
greenernas kvalitet eller behovet av strategiskt spel som toppar listan. I stället är det 
känslan som platsen ger. Att förstå platsens personlighet, liksom golfbanans fulla 
potential, är båda avgörande när man förbättrar en golfbana. Allt du gör måste bidra till 
att stärka klubbens "Sensce of place", i stället för att förminska den! 
 

Min bakgrund hjälper mig att identifiera vad som behöver göras 
 
Man kan säga att 75 % av mitt liv har banat väg för min karriär som golfbaneförbättrare; 
landslagsspelare som amatör, 12 år som professionell tävlingsspelare, Head Pro på 
Royal Drottningholms GK, sedan golftränare för våra landslag, TV-kommentator, 
greenkeeper på premiumbanor och slutligen klubbchef. Allt detta hjälper mig att se vad 
och hur saker och ting behöver göras för att lyfta hela banan, eller delar av den, till en 
högre nivå av skönhet och spelglädje. 
 


